

To: G1-G5 Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 6th June 2018

Notice No. 31
Payment Arrangement

For Year 2018-2019, the G1 to G6 Tuition Fee is \$86,500 per annum (to be confirmed by EDB), G6 Boarding Fee is \$40,700 per annum (to be confirmed by EDB) and \$300 are for daily use items. (Tuition Fee and Boarding Fee are for the whole year and are to be paid in 10 instalments)

通告第三十一號
繳費安排

本校 2018-2019 年度學費及宿費如下：全年學費為 \$86,500 (有待教育局審批)，六年級全年宿費為 \$40,700 (有待教育局審批)，宿生用品費 \$300。(全年學費及宿費分十期繳交)

以上通告
一至五年級學生家長

校長
衛燕華博士

二〇一八年六月六日

Payment Date 繳費日期	Fees 所收費用
29 th June 2018 六月二十九日	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Place Reservation Fee 留位費：\$1,000 ➤ Books and Stationery Fee 書簿雜費：\$2,300 ➤ Boarding Fee for September and October 九月及十月份宿費：\$8,140 ➤ Charges for daily use items for boarders 宿生用品費：\$300
1 st August 2018 八月一日	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Tuition Fee for September 九月份學費 (The Place Reservation Fee of \$1,000 paid in June will be deducted from the September Tuition Fee) (扣除留位費後所收款額) ➤ Lunch Fee for September (for students taking catering service) 九月份膳費 (已選擇在校用午膳之同學)：\$950
Remarks: <ul style="list-style-type: none"> ● Apart from the above arrangement, Tuition Fee and Boarding Fee thereafter can be paid on monthly basis or per term. ● All payments should be paid through direct debit from your account. ● For the protection of environment and to eliminate wastage of paper, the School has adopted the following measures for payment instructions: <ul style="list-style-type: none"> a) Tuition Fee and Boarding Fee: Payment advice will not be issued. Parents are to have the required amount deposited into their account before the first working day of each month. b) Other miscellaneous fees: Payment advice will be issued to individual student. <p>註：</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 除以上收費安排外，學費及宿費均可按月或每學期繳交 ● 所有費用均需透過自動轉賬形式從家長戶口中扣除 ● 為響應節省能源，配合環保，本校各項收費將採下列形式通知： <ul style="list-style-type: none"> a) 學費及宿費：不再印發學費單，請家長於每月首個工作天前將須繳付金額存進戶口 b) 其他各項收費：向個別學生印發繳費通知書 	

Details on Books and Stationery Fee 書簿雜項收費

Item 項目	Whole Year 全年
1. Chinese, English, Mathematics, Science and Computer Internal Copy Booklet (中文、英文、數學、常識及電腦校本課程)	\$700.00
2. Student Handbook 學生手冊	\$25.00
3. Homework Book 家課冊	\$15.00
4. Visual Arts' Accessories 視覺藝術用品	\$250.00
5. Special Curriculum 特別課程	\$240.00
6. English and Chinese Readers, Exercise Books, Teaching Materials (Folders, Papers & Worksheets, Exam papers, Report Card Printing etc.) 英文及中文圖書、練習簿、教學用具 (文件夾、編印工作紙及補充練習、試卷、成績表等)	\$1,070.00
Total 總數	\$2,300.00